
Schůze staršovstva 5. února 2025 

• Nábor nových ozvučitelů proběhl. Máme novou skupinu. Proběhne školení a 
připravuje se detailní manuál. Nastane tříměsíční období testování s novou 
skupinou. 


• Sborový den a rozvojový plán - Do zveřejněného návrhu / soupisu „činností“ by se 
mohli zainteresovaní lidé zapisovat. Spolu s dopracováním rozvojového plánu 
zařadit na program staršovstva v dubnu nebo v květnu. 


• VSS - Kontrola úkolů. P. Ryšavý seznamuje staršovstvo s informačním textem. 
Presbyteři mohou komentovat texty zpráv do 19. 2. Finální verze dostane 
staršovstvo 21. 2. Zveřejnění všech zpráv a rozpočtu na 2025 do 23. 2. 2025.


• Debata před VSS bude 16. 3. po bohoslužbách. 

• Informace o nákupu pozemku, o koupi rozhodne VSS. 

• Vyprší stavební povolení na opravu dvorka a zřízení balkonových dveří ve sborové 

místnosti. V. Veselý nabízí, že zajistí žádost o prodloužení platnosti. Návrh: Pověřit 
V. Veselého, aby zajistil prodloužení stavebního povolení na francouzské okno a 
úpravu dvorku - pro 6, proti 3, zdržel se 1. Návrh byl schválen. 


• V roce 2023 měl náš sbor 144 plátců saláru a na saláru se vybralo celkem 1 296 
688,- CZK


• V roce 2024 měl náš sbor 127 plátců saláru a na saláru se vybralo celkem 1 271 
115,- CZK


• Ubylo 34 plátců, přibylo však 21 plátců. 

• Seznam členů s hlasovacím právem se tvoří ve sborové kartotéce a každoročně jej 

schvaluje staršovstvo. Letos seznam vznikne podle nově schválených pravidel, 
která byla členům sboru včas oznámena. Upravit seznam dostane za úkol sborová 
sestra F. Keprtová. Seznam bude vystaven raději dříve než povinné 3 týdny před 
VSS. 


• Dochází k úpravě variabilních symbolů plateb.

• Schváleno per rollam uzavření smlouvy na výměnu oken do kostela (firma Pyrhura)

•   Pietní shromáždění u pomníku štábního kapitána Morávka. Staršovstvo souhlasí   

se shromážděním spolu s dejvickým sborem 16. 3. v 15:00 na Prašném mostě.

• 19. 2. u Žárských na Pohořelci biblická v rodině s P. Keřkovským

• O jarních prázdninách bude mít bratr farář dovolenou (o nedělích ale bude).


Sborový víkend v Chotěboři 30. 5.–1. 6. 2025. Začít intenzivněji informovat sbor. 

• Renovace klubovny v suterénu (podlaha, malba, svítidla, potrubí. Návrh úprav 

připravila stavební komise, ještě zbývá rozpočet, který bude podkladem pro 
jednání s korejským sborem o jejich finančním podílu na akci.)


• Stavební komise jednala o požadavcích Korejců na možnost odstranění čel lavic 
v prvních řadách, zrušení krbu v dolní místnosti a rozšíření úložných prostor 
pomocí vestavěné skříně do sborové místnosti pro uložení našich věcí a 
vytvořením úložného prostoru pro korejský sbor v přístěnku za kazatelnou.  
Stavební komise se domnívá, že odmontování čel by mělo smysl jen jako trvalé 
opatření. Stavební komise navrhuje odmontovat čela v první řadě na zkoušku na 
dobu několika týdnů a pak se rozhodnout.  


• Hlasování: Čela prvních lavic na zkoušku odmontovat: pro 6, proti 2, zdržel se 1. 
Návrh schválen. 


• Hlasování o skříni: pro 8, zdrželi se 2. Návrh schválen. 

• Schválit úpravu suterénní místnosti podle návrhu stavební komise, bude to naše 

akce a Korejci na ni přispějí: pro 9, zdržel se 1. Návrh schválen. 

• Jednání o odstranění krbu se odkládá na příští schůzi.  


